

### Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar(ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Andreas Bohman (Suppleant),

#### Anmält förhinder

Matilda Gustafsson (Suppleant), Malin Nettelbladt (ledamot)

## 1. Mötets öppnande

- 1.1. *Val av protokollförare*  
*Pernilla*
- 1.2. *Val av protokolljusterare*  
*Anders*
- 1.3. *Godkännande av dagordning*

## 2. Föregående mötesprotokoll

## 3. Rapport AU

- 3.1. **Hyra bana för RR-Race**

## 4. Bordlagda ärenden

## 5. Aktiviteter

- 5.1. *Utställningar*
  - 2018-09-01
    - Aloe-vera: Presentkort, (2x200 kr) OK

Per Westling har fått förhinder, ny sekreterare är kontaktad.  
Diskussion om var domaren ska bo.  
Rosetter inventerade och klara för 2 utställningar.  
Utställningsrekvisita? Efter Bisset? Vem? Vart?

  - 2019-05-26
    - Inget akut att göra
- 5.2. Lydnad
- 5.3. Rallylydnad
  - *Prova på Enköping*  
*5/6 platser fyllda.*
- 5.4. Viltspår - Beslut om endast öppenklass spår när det ska vara ett km

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

### Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar(ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Andreas Bohman (Suppleant),

#### Anmält förhinder

Matilda Gustafsson (Suppleant), Malin Nettelbladt (ledamot)

---

#### 5.4.1. Klubb kontaktad

*Öppenklass eller även anlagsspår?*

*Förslag på datum: 9 september*

#### 5.5. Kurser och föreläsningar

*Har Ninni fått datum?*

#### 5.6. Socialträningar och promenader

#### 5.7. RR-race

*5.7.1. Boka ett nytt datum? - Isabella kollar datum med Malin*

*5.7.2. Utvärdering föregående race*

*Föregående race lite dåligt ordna, flera nya som var med och arrangerade, Upplevdes lite rörigt och/ eller för lite dålig information på plats. Men alla var positiva och nöjda på det stora hela.*

### 6. Ekonomiärenden

6.1. RR-Race, allt betalat? Ingen att kolla av med med på mötet.

### 7. Medlemsärenden

### 8. Informationskanaler

8.1. RR-Nytt

Alla namn? Endast 3 med

8.2. Hemsidan

8.3. Facebook

### 9. Övriga ärenden

9.1. Förvaring/Lagerhållning av SRRS Östras tillhörigheter  
- Inventering

Mycket slängdes men mycket är kvar, behöver gå igenom tälten- sparas eller slängas?

9.2. Jackor  
Köpa in fler?

---

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Mötesgrupp  
SRRS/Östra

Mötesort  
Telefonmöte

Mötesdatum  
2018-07-03

År/Mötesnr  
2018/08

### Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar(ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Andreas Bohman (Suppleant),

#### Anmält förhinder

Matilda Gustafsson (Suppleant), Malin Nettelbladt (ledamot)

---

Alla i styrelsen har, Förfrågan innan beställning. Västar?

9.3. Utställningstillhörigheterna från central

Kolla med Ninni hur hon har tänkt

Lägga ut förfrågan på fb om någon har förvaringsmöjligheter. Låst utrymme!

Höra med Stäket, Anders kollar det.

### Nästa styrelsemöte

Förslag: 2018-08-01 Scandic Järva Krog kl 19.00

### 10. Mötets avslutande

---

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare